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WSZYSCY  OFERENCI 
O D P O W I E D Ź 

na zapytania w sprawie SIWZ 
POWIADOMIENIE 
o zmianach  SIWZ 

Szanowni Państwo 
Uprzejmie informujemy, że w dniu 10 lutego 2016r. do Zamawiającego wpłynął wniosek                                 
o wyjaśnienie treści Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia, w postępowaniu prowadzonym 
na podstawie przepisów ustawy z dnia 25 czerwca 2010 roku Prawo Zamówień Publicznych                       
(Dz. U. z 2013 r., poz. 907, z późn. zm.) w trybie przetarg nieograniczony na wykonanie zadania            
pn. „Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Jarnołtowie o halę widowiskowo-sportową”. 
Pytanie 1 : W opisie przedmiotu zamówienia będącym załącznikiem do SIWZ postępowania, jak również                        
w przedmiarze i odpowiedziach z dnia 09.02.2016 podłoga sportowa została bardzo dokładnie opisana               
z przywołaniem przekroju legarów, rozstawu itp. Tego rodzaju sposób opisu przedmiotu zamówienia  
jest niedopuszczalny w świetle przepisów ustawy Prawo Zamówień Publicznych. 
Odpowiedź : Przedmiot zamówienia znajduje się w trakcie realizacji (chodzi o dokończenie budowy). Podłoga 
posiada już wykonane wcześniej warstwy, tj. warstwę chudego betonu grub. 10,0 cm, izolacje 2x folia 
PE (2x0,2 mm), styropian o dużej wytrzymałości 8,0 cm oraz płytę żelbetową 10,0 cm. Do wykonania 
pozostała posadzka sportowa systemowa o parametrach wcześniej podanych, pod które wykonany 
został wcześniejszy układ warstw, chodzi min. o zachowanie rzędnych posadzek w całym obiekcie.                   
Z tego powodu podanie szczegółowych parametrów jest uzasadnione specyfikacją zamówienia.                  
Pytanie 2 : Czy Zamawiający z uwagi na fakt, że do produkcji paneli sportowych z reguły stosowane są jasne 
gatunki drewna, co pomaga w lepszej widoczności linii boisk oraz pozwala ograniczyć zużycie światła 
sztucznego, dopuści podłogę sportową z litych paneli drewnianych gr. min. 21mm z drewna klonu, 
buku lub jesionu? Równocześnie informujemy, że drewno bukowe suszone ciśnieniowo jest twardsze 
od dębu, a drewno klonowe i jesionowe ma twardość taką samą jak dąb. Jeśli Zamawiając dopuści 
panele sportowe o stałej długości i szerokości, będzie miał pewność, że uzyska podłogę jednakową                
w każdym punkcie o lepszych parametrach wytrzymałościowych. Prosimy zatem o dopuszczenie 
paneli sportowych o wymiarach: grubość min 21mm, szerokość min.129mm, długość min. 2200mm. 
Odpowiedź : Zamawiający nie dopuszcza zastosowanie paneli podłogowych a jedynie klepkę parkietową                        
o wymiarach wcześniej podanych. Jest możliwe zastosowanie klepki z innego gatunku drewna 
liściastego o twardości wymaganej dla posadzek sportowych. 
Pytanie 3 : Z uwagi na fakt, iż systemowe podłogi drewniane posiadają certyfikat FIBA dla poziomu                                
1 najwyższego wnosimy o zmianę zapisu SIWZ. 
Odpowiedź : Zgodnie ze SIWZ „materiał winien być wyprodukowany zgodnie z unijnymi zasadami EN ISO 9001 
oraz posiadać certyfikaty międzynarodowych federacji FIBA, IHF oraz FIVB”. 
Pytanie 4 : Aby wyeliminować zastosowanie przez wykonawców podłóg sportowych o niskiej jakości wnosimy   
o dodanie wymogu posiadania dla podłogi sportowej certyfikatu BWF oraz IHF. 
 



Odpowiedź : J.w. 
Pytanie 5 : Czy z uwagi na fakt, że system fabrycznego obustronnego lakierowania paneli sportowych jest 
korzystniejszym rozwiązaniem z uwagi na gwarancję zastosowania lakieru o przeznaczeniu 
sportowym o stałej grubości powłoki lakierniczej, a lakierowanie od spodu jest dodatkowym 
stabilizatorem dolnej powierzchni paneli sportowych, Zamawiający będzie wymagał, aby panele 
podłogi sportowej były fabrycznie obustronnie lakierowane na gotowo? Lakierowanie nawierzchni na 
budowie jest ryzykowne z uwagi na brak możliwości zapewnienia środowiska bezpyłowego oraz brak 
możliwości zastosowania stałej grubości warstwy lakierniczej podłogi sportowej. 
Odpowiedź : Z uwagi na treść odpowiedzi do pytania Nr 2 technologia ta nie ma zastosowania.  Nie jest wymagane 
fabryczne obustronne lakierowanie. 
Pytanie 6 : Czy Zamawiający będzie wymagał aby podłoga sportowa miała możliwość renowacji do min. 9mm 
grubości panela sportowego bez szkody dla stabilności podłogi? Możliwość wielokrotnej renowacji 
znacznie wydłuży żywotność podłogi sportowej. 
Odpowiedź : Podłoga sportowa z klepki parkietowej powinna mieć możliwość wielokrotnej renowacji. 
Pytanie 7 : Czy w związku z regulacjami unijnymi Zamawiający będzie wymagał Deklaracji właściwości 
użytkowych dla podłogi sportowej? 
Odpowiedź : Jest wymagana Deklaracja właściwości użytkowych dla podłogi sportowej. 
 
 
 
                                                                                                         Burmistrz Otmuchowa 
                                                                                                     
                                                                                                                   Jan Woźniak  
 
 


